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W odpowiedzi na interpelację Pani Przewodniczącej w sprawie 
renowacji boiska przy Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 im. Bolesława 
Chrobrego w Ostrowcu Świętokrzyskim – informuję, że po konsultacji z 
Naczelnikiem Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych mogę stwierdzić iż, 
wykonanie prac remontowych boiska jest jak najbardziej zasadne. Boisko 
wielofunkcyjne przy PSP nr 3 zostało wybudowane w 2010 roku i po kilkunastu 
latach użytkowania w trakcie zajęć szkolnych, jak i popołudniami przez 
mieszkańców osiedla, wymaga remontu nawierzchni. Szacunkowy koszt 
wymiany nawierzchni i przebudowa towarzyszącej infrastruktury obiektu może 
wynieść około 500 000 zł. Możliwość realizacji tego zadania jest oczywiście 
uzależniona od zabezpieczenia odpowiednich środków finansowych w 
budżecie gminy na ten cel. 

Jednocześnie informuję, że aktualnie nie są prowadzone nabory, w 
ramach których byłaby możliwość uzyskania dofinansowania na remont 
boiska. Z informacji przedłożonych przez Naczelnika Wydziału Planowania i 
Rozwoju – Pana Dominika Smolińskiego wynika, że będzie on monitorował 
nabory wniosków w ramach programów ogłaszanych przez Ministerstwo 
Sportu i Turystyki, w tym nabór do Programu rozwoju lokalnej infrastruktury 
sportowej – Sportowa Polska. Celem powyższego programu jest m.in. 
poprawa stanu przyszkolnej infrastruktury sportowej, przeznaczonej na 
potrzeby realizacji zajęć wychowania fizycznego, służącej jednocześnie 
lokalnym społecznościom do aktywnego spędzania czasu wolnego. 

Po ogłoszeniu naboru Wydział Planowania i Rozwoju dokona analizy 
możliwości aplikowania o dofinansowanie remontu przedmiotowego boiska. 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 


